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Številka :  032-1/2022 (150) 
Datum  :   14.03.2022 

 

Z A P I S N I K  
16. redne seje Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, ki je bila v 
sredo, 23.02.2022, ob 17. uri v sejni sobi Občine Kostanjevica na Krki, 
Kambičev trg 5. 
PRISOTNI: Janez Gunde, Tone Hodnik, Matjaž Jakše*, Anton Jarkovič, Jože Kržičnik, Matej Kuhar, Blaž 
                   Zagorc in Robert Zagorc. 
                   Matjaž Jakše se je seji pridružil ob 1727 uri. 
OPRAVIČILA sta se Melita Skušek in Primož Kadunc. 
 
16. redno sejo je vodil župan Ladko Petretič. 
Seja se je pričela ob 17. uri.  
Navzočih je bilo 7 (sedem) članov Občinskega sveta, seja je bila sklepčna. 
 
 Na seji so bili navzoči: Stanislav Matija Tomazin, predsednik Nadzornega odbora, 
   Jože Leskovar pri točki 4, 

člani Občinske uprave in novinarji. 
 
Župan je pozdravil navzoče. 
 

AD 1. 
Določitev dnevnega reda 

Za 16. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

 1.        Določitev dnevnega reda 

 2.        Pregled in potrditev zapisnika 15. redne seje 
 3.        Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama – seznanitev 
 4.        Predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah Sklepa o potrditvi elaboratov,  
            predračunske lastne cene in zaračunane cene oskrbe s pitno vodo, odvajanja in  
            čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode, zbiranja komunalnih odpadkov,  
            zbiranja biološko razgradljivih odpadkov in obdelave komunalnih odpadkov ter  
            24-urne dežurne službe v občini Kostanjevica na Krki za leto 2022  
 5.        Predlog Sklepa o določitvi vrednosti nepremičnin uporabljenih in potrebnih za  
            izgradnjo občinske gospodarske javne infrastrukture 
 6.        Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za obračun občinskih taks za leto 2022 
 7.        Poročilo Nadzornega odbora Občine Kostanjevica na Krki o opravljenih nadzorih v  
            letu 2021 - seznanitev  
 8.        Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 
 
Župan je odprl razpravo po predlaganem dnevnem redu.      
Razprave ni bilo. 
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Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme predlog dnevnega reda za 16. redno sejo v 
predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST:   7 

ZA:                     7 

PROTI:       nihče 

Sklep je bil sprejet. 

AD 2. 

Pregled in potrditev zapisnika 15. redne seje 
Župan je  povedal, da je bilo gradivo za točko posredovano s sklicem te seje z dne 14.02.2022. 

 

Župan je odprl razpravo po zapisniku 15. redne seje. 

Razprave ni bilo. 

  

 Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme zapisnik 15. redne seje v predlagani obliki.  

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST:   7 

ZA:                     7 

PROTI:       nihče 

Sklep je bil sprejet. 

AD 3. 
Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama – seznanitev 

Župan je povedal, da je točka seznanitev in se o njej ne glasuje. Poročilo o realizaciji sklepov 15. 
redne seje je bilo posredovano s sklicem seje. V nadaljevanju točke je župan navzoče seznanil z 
aktualnimi zadevami: 

1. Obisk Vlade v Posavju 25. in 26.01.2022 in podpis pogodbe za cesto Kostanjevica – Podbočje 

(za Ministrstvo za infrastrukturo je bil prisoten sekretar Mihelič, za MDDSZ minister Cigler 
Kralj – dnevni center v dvorcu Kostanjevica)  

2. Ponudba za južni most pri sladoledarju 

3. Civilna iniciativa – odgovor DRSV o prekinitvi obstoječega (DRSV je to naslovil na MOP) in 
predlog novega sporazuma občini 

4. Podpis pisma o nameri posavskih županov s Čebelarsko zvezo Slovenije 18.02.2022 k projektu 
sajenja medovitih rastlin v obdobju 2022-2030 

5. Dela na OŠ v Črneči vasi 

6. Dežela bajk in povesti o Gorjancih; Muzej na prostem Kostanjevica na Krki 

* Ob 1727 se je seji pridružil svetnik Matjaž Jakše.  

 

Župan je odprl razpravo po podanem poročilu. 

Razprave ni bilo, zato je župan zaključil točko. 
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AD 4. 
Predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah Sklepa o potrditvi elaboratov, 

predračunske lastne cene in zaračunane cene oskrbe s pitno vodo, odvajanja in čiščenja 
komunalne in padavinske odpadne vode, zbiranja komunalnih odpadkov, zbiranja 

biološko razgradljivih odpadkov in obdelave komunalnih odpadkov ter 24-urne dežurne 
službe v občini Kostanjevica na Krki za leto 2022 

Gradivo za točko je bilo posredovano s sklicem seje. Župan je pozdravil  predstavnika podjetja Kostak 
d.d. iz Krškega, g. Leskovarja, ki je navzočim  predstavil in pojasnil predlagani sklep o spremembah in 
dopolnitvah sklepa, ki je bil sicer že sprejet na decembrski seji občinskega sveta.  
  

Župan se je zahvalil poročevalcu in povedal, da sta gradivo predhodno obravnavala Odbor za okolje, 
prostor in komunalno infrastrukturo in Odbor za finance in občinsko premoženje.  

 

Na seji sta poročala predsednika obeh odborov in sicer Anton Jarkovič in Matjaž Jakše. 

Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo. 

 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o spremembah in dopolnitvah Sklepa o 
potrditvi elaboratov, predračunske lastne cene in zaračunane cene oskrbe s pitno vodo, odvajanja in 
čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode, zbiranja komunalnih odpadkov, zbiranja biološko 
razgradljivih odpadkov in obdelave komunalnih odpadkov ter 24-urne dežurne službe v občini 
Kostanjevica na Krki za leto 2022 v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST:   8 

ZA:                     8 

PROTI:       nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

Župan se je zahvalil gospodu Leskovarju za sodelovanje na seji. 

 

 

AD 5. 

Predlog Sklepa o določitvi vrednosti nepremičnin uporabljenih in potrebnih za izgradnjo 
občinske gospodarske javne infrastrukture 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podal Matej Kuhar, višji 
svetovalec III za gospodarsko infrastrukturo, urejanje prostora in varstvo okolja. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcu. Gradivo sta predhodno obravnavala Odbor za okolje, prostor in 
komunalno infrastrukturo ter Odbor za finance in občinsko premoženje. 

Na seji sta poročala predsednika obeh odborov in sicer Anton Jarkovič in Matjaž Jakše.  

 

Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo. 
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V razpravi sta sodelovala Matjaž Jakše in Anton Jarkovič. 

 

Matjaž Jakše: prednost manjših občin je, da so fleksibilni. Ko se nekaj ureja, je zadevo potrebno 
lastniško urediti. Preden se zadeva izvede (asfaltiranje makadamskih cest), da se prenese lastništvo. 
Lastniki dobivajo obvestila, da so ceste po njihovem zemljišču in da je potreben odkup. 

Anton Jarkovič: Težave so tudi z vodovodom, elektriko, kanalizacijo. Včasih to ni bil problem, danes 
pa so s tem težave. 

Matjaž Jakše: Pri novih zadevah naj se doseže lastništvo, obstoječe pa naj se plača po določenem 
enotno sprejetem kriteriju. 

 

Župan se je zahvalil  razpravljavcema, zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal slep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o določitvi vrednosti nepremičnin 
uporabljenih in potrebnih za izgradnjo občinske gospodarske javne infrastrukture s predlaganimi 
spremembami in dopolnitvami v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST:   8 

ZA:                     8 

PROTI:       nihče 

Sklep je bil sprejet.  

AD 6. 

Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za obračun občinskih taks za leto 2022 

Gradivo za točko so člani Občinskega sveta prejeli s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala Judita 
Lajkovič, direktorica občinske uprave. 

 

Župan se je zahvalil poročevalki. Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za finance in občinsko 
premoženje. Na seji je poročal predsednik odbora, Matjaž Jakše. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcu in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o določitvi vrednosti točke za obračun 
občinskih taks za leto 2022 v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST:   8 

ZA:                     8 

PROTI:       nihče 

Sklep je bil sprejet. 

AD 7. 

Poročilo Nadzornega odbora Občine Kostanjevica na Krki o opravljenih nadzorih  

v letu 2021 – seznanitev 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Poročilo je na kratko predstavil predsednik 
Nadzornega odbora, Stanislav Matija Tomazin, ki je povedal, da je Nadzorni odbor v letu 2021 opravil 
5 nadzorov: ravnanje z občinskim premoženjem, investicija Vodeniška cesta, izvajanje GJS, delovanje 



 

Stran 5 od 5 
 

javnih zavodov OŠ in GBJ. Povedal je, da je šlo pri investiciji Vodeniške ceste za nestrinjanje med 
ugotovitvami nazora NO in odzivnim poročilom občine. Vsako stvar so obravnavali vsebinsko, mimo 
formalnosti pa niso mogli. Nagrada NO je šla letos PGD Prekopa. 

Župan: Občina je zadevo izvedla, kot je menila, da bo najbolj prav za vse, prav pa je, da se je na to 
opozorilo. 

Stanislav Matija Tomazin: Pogodba je bila dobro napisana in takoj bi lahko odtrgali 10% vrednosti, ker 
niso nominirali podizvajalca. Lahko bi iztržili več. 

Župan: Razpis je vodil Zavod Turjak, ki je občini svetoval, da se zadeva z izvajalcem reši sporazumno, 
kar bo najbolj prav za vse. 

Matjaž Jakše: Pohvala za delo NO. Tudi za župana so lažja pogajanja, saj imajo zadaj NO. 

 

Župan se je zahvalil predsedniku Nadzornega odbora za poročilo in zaključil točko. 

 

  

AD 8. 

Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 

V uvodu je župan člane občinskega sveta prosil, da vprašanja, ki jih bodo podali ustno na kratko 
zapišejo in oddajo pri direktorici občinske uprave. Do sklica seje ni bilo prejeto nobeno pisno 
vprašanje, predlog ali pobuda s strani članov občinskega sveta. 

 

Matjaž Jakše: V medijih je zasledil, da so bili na predstavitvi poplavne zaščite v GBJ samo 3 svetniki. 
Gre za ogromen denar, ki ga bo dobila mala skupina ljudi, da se reši poplavna varnost. Ni bil na 
predstavitvi, ker se ga ne tiče direktno, jo pa podpira. Predstavitev DRSV na spletni strani je dobra, 
marsikdo pa si je ni prebral, pa govori proti in si nabira politične točke. 

Judita Lajkovič, direktorica občinske uprave: je povedala, da je bilo na predstavitvi v GBJ 5 svetnikov. 

Anton Jarkovič: Muzej na prostem se mora iz Pleterja umakniti, ker je to območje tišine. Za nas bo to 
pridobitev za turizem, za kulturno dediščino, pohodne poti in kolesarstvo. S tem se bo zapolnila 
ponudba destinacije. 

Matej Kuhar: Dela na OŠ v Črneči vasi se počasi zaključujejo in je nekaj že za videti. 

Župan: Govora je bilo, da se bo še enkrat organiziral izlet OS. O tem bo govoril s Primožem 
Kaduncem, ki je predlagal izlet na Kras. 

Jože Kržičnik: Predlagal je primerjavo cen mostu Cerklje - Kostanjevica na Krki. Protipoplavne zaščite 
ne bo komentiral, saj se je potrudi, več se ne bo. Predlagal pa je, da se najde lokacija za dva javna 
WC-ja. 

Anita Krajnc je kot možno lokacijo predlagala prizidek pri tej stavbi zadaj.  

 

Župan je ob 18 20 uri ugotovil, da je dnevni red 16. redne seje Občinskega sveta Občine Kostanjevica 
na Krki izčrpan. Navzočim se je zahvalil za udeležbo in sodelovanje na seji in vsem skupaj zaželel še 
naprej lep večer.  
  

 
Zapisala:                   Ladko Petretič,  
Judita Lajkovič,                                                                                                                             župan                              
Direktorica občinske uprave  


